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Det är sorgligt att höra att representanter i nämnden som själva varit med och fattat beslut
om denna nämnden under flera år och nyligen om sammanslagning för gemensam nämnd
med Eslöv uppenbarligen inte insett betydelsen av detta.

Även detta är ett otroligt märkligt hanterat ärende som alltså flyttar ansvar över en nämnd
från en nämnd till en annan men utan att detta resurssätts. Vad det innebär för mottagande
förvaltning får vi väl förutsätta är klart även om vi som sagt inte tror att det inte kommer ge
ekonomiska konsekvenser men att det inte är klart för nämnden vad det betyder och att
nämnden ändå tar det beslutet är väl sisådär.

För den som är intresserad av Feministiskt initiativs ståndpunkt gällande sammanslagningen
som berör även ett beslut som detta så finns det flertalet tidigare reservationer att läsa.
Vi önskar dock att de inte behövts skrivas utan att om detta nu skulle genomföras så borde
alla delar i omorganisationen varit genomtänkta och beslutade i god tid innan den träder i
kraft.

Överförmyndarnämnden har vid flertalet tillfällen påtalat att de fördelar som borde komma av
att organisatoriskt och administrativt tillhöra en annan förvaltning i avsaknad av egen inte är
tillfredsställande. Vi hoppas därför att Arbetsmarknads och socialförvaltningen kan stå för
detta men också att förvaltningen tydligt flaggar för om det inte är möjligt eller krävs
ytterligare resurser.

Med förhoppningar om att den nya enheten, nämnden och den nämnd som tar över
arbetsmiljöansvaret får goda förutsättningar framöver och att det fungerar väl för
verksamheten och dem i den vill vi ändå klargöra vår tveksamhet genom denna reservation
och genom en protokollsanteckning. Bättre med hängslen och livrem än inget alls.
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